
  

What would you like to make today? 

MakeUS! is a pop-up roadshow introducing do-it-yourself (DIY) + maker concepts to Rus-

sian libraries + other institutions of learning.   The initiative pairs Americans + Russians 

experimenting together through activities, presentations, + master classes on the maker 

movement, maker space design, digital storytelling, self-publishing, a/v remixing, anima-

tion, comic book making, 3D printing, + more.  We are now seeking host sites for road-

show stops + community volunteers to serve as subject experts! 

For more information, contact IRC Moscow 

moscowirc@state.gov/8.495.728.5052 
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Что бы Вы хотели сделать сегодня? 

MakeUS! Это серия выездных мероприятий, которая познакомит российские библиотеки и другие обра-
зовательные институты с концепциями «do-it-yourself» («сделай сам») и технического творчества. В рам-
ках этой инициативы, россияне совместно с американцами будут экспериментировать, участвовать в 
тренингах и  мастер-классах, посвященных творчеству, анимации, графическому дизайну, созданию ко-
миксов и графических романов, редактированию аудио видеопроектов, 3D моделированию и печати + 
многому другому.  
 
Мы заинтересованы в партнерах, которые станут площадками для мероприятий MakeUS!, и волонтерах, 

которые будут экспертами и тренерами! 

Хотите узнать больше?  

moscowirc@state.gov/8.495.728.5052 
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